
Zápis z jednání osadního výboru Václavovice I  
ze dne 5.7. 2019  

 

Místo konání: v místě bydliště paní Lenky Bohdové, ul. Porubská 

 

Účastníci jednání: Bohdová Lenka, Čahojová Zuzana, Kunetek Ivo, Pazděrová Anna, 

Geryková Soňa 

 

Program: 

I.   Zahájení  

II.  Kontrola plnění usnesení z 10.5.2019 – projednáno v ZM 

III. Informace o výjezdní schůzce se starostou 

IV. Informace o jednání v RM 3.7.2019 

V.  Různé a závěr 

 

K jednotlivým bodům jednání: 

 

 ad I. Zahájení  

Jednání zahájil předseda OV Ivo Kunetek. Navržený program byl schválen všemi hlasy. 

 

ad II. Kontrola plnění usnesení - požadavky předány ZM dne 10.5. 2019  

Zatím trvají požadavky:                    

 1. v ul. Porubské: 

                   a)  vyčištění žlabu (který byl požadován již v minulém roce po TS) 

b)  odstranění pařezu v zatáčce ul. Porubské u kynologického cvičiště 

 2. v ul. U Zahrádek: 

                   a)  sledovat provedení přeložení poštovních schránek, bránících ve výhledu při    

                        výjezdu na hl. silnici 

             b)  na vhodném místě (u autobusové zastávky) požadovat  umístění informační  

                  tabule  

3. v ul. Luční: zajistit ořezání stromu nad ulicí v rámci zajištění bezpečnosti a majetku lidí 

 

Na ZM byl předán návrh na ukončení členství v OV Václavovice 1 pana  Aleše Rýdla pro 

zaneprázdněnost a zároveň doplnění OV o paní Soňu Gerykovou z ul. U Zahrádek. 

 

ad III. Informace o výjezdní schůzce dne 11. 6. 2019 se starostou (sepsané body byly 

zaslány starostovi)  

Výjezdní schůzka se uskutečnila ve složení starosta p. Varga, p. Kunet a pí. Pazděrová. 

Společně byly navštíveny všechny tři ulice osady Václavovic 1. 

 

1. Navrhnout k řešení vybudování v polích krajinný prvek, (úzký chodníček), který by 

propojil ul. Luční s autobusovou zastávkou u hřbitova a projednat možnost zároveň 

s krajinným prvkem vybudovat vodovodní přípojky (jednání s vlastníky pozemků o 

odkoupení) 

2. zajistit odvoz suti od garáží v ul. Porubská - splněno 

3. vyčistit odtokový žlab po obou stranách na ul. Porubská pod cvičištěm, zároveň odstranit 

shnilý pařez v místě zatáčky 



4. ověřit majitele první garáže (měla by patřit městu), ověřit placení nájmů u ostatních garáží         

5. zakoupit vývěsní tabuli společnou pro obyvatele U Zahrádek i Polanecké u autobusové 

zastávky Viola, nevzhlednou dřevěnou tabuli odstranit                               

6. instalovat zrcadlo a dopravní značení "Zvýšený pohyb chodců" u zastávky Viola 

7. ukončit nájemní smlouvu (pro parcelu č. 270219) s JZD dohodou,  kde je záměr vybudovat 

místo k možnosti sportování a schůzek pro OV Václavovice 1 a OV Václavovice Polanecká 

8. mít v patrnosti výsadbu stromů na podzim kolem D1 

 

ad IV Informace o jednání v RM 3.7.2019 

Dne 3.7.2019 byli na jednání rady města přizváni zástupci OV Václavovice l (p. Kunetek a pí. 

Pazděrová) k projednání bodů, uvedených v části III. 

O konkrétních přijatých usneseních budou členové OV a také občané Václavovic 1 

informováni ihned po jejich zveřejnění na webových stránkách města. 

 

ad V.  Různé a závěr 

1. Bylo provedeno zhodnocení akce Dne dětí 1.6.2019 a setkání občanů dne 22.6.2019. 

Obě akce byly hodnoceny velmi kladně občany, kteří se uvedených akcí zúčastnili. 

Děti si příjemně užily pobytu na Jarošově statku. Dospělí i děti pak společně s osadou 

Václavovice Polanecká (v počtu74) pak také setkání u restaurace Myslivna, kde se představil 

hrou na akordeon Kája Schmeister,  byly  provozovány hry, soutěže, došlo k ochutnávkám 

domácích dobrot připravené ženami a v neposlední řadě došlo na opékání špekáčků. Společně 

si mohli všichni zazpívat za doprovodu kytar a bubínků. 

 

2. Předběžně byl projednán návrh na drakyjádu a soutěže v šipkách v podzimních měsících. 

  

3. Informace o čerpání příspěvku pro OV za l. pololetí.  

 

V Klimkovicích dne 5.7.2019 

 

Ivo Kunetek, předseda                                            za správnost: Anna Pazděrová 

 

 


